



# Gel Intime

## Intimate Gel

### Présentation

Gel à usage externe en tube de 50 ml.

*Gel for external use in 50 ml tube.*

### Marketing

Le gel lubrifiant permet de préserver l'humidification vaginale naturelle. Ce gel permet de supprimer le caractère désagréable et les douleurs liées à une humidification vaginale insuffisante. Il permet ainsi un plaisir intime plus intense. Le gel peut être appliqué sur un préservatif. Il peut également être utilisé pour améliorer l'application de tampon hygiénique ou de thermomètre rectale.

*The lubricant gel is a product for preserving natural vaginal moistening and for a more pleasant and richer intimate enjoyment during sexual intercourse. The gel removes the unpleasantness and pain which can result from insufficient vaginal moistening. The gel can be applied together with a condom. It is also suitable for easier insertion of a thermometer or sanitary napkins into the vagina.*

### Avantages / Advantages

Le gel est composé d'eau, et ne contient ni parfum, ni huile, ni colorant. Ne tache pas. Ne pénètre pas dans la peau. Ne se substitue pas à une contraception. Existe en 3 goûts : gout neutre, pêche ou fraise.

*It is water based and does not contain perfumes, oils, and colours; furthermore, it does not stain. The gel does not absorb into the body. It is not a substitute for contraception however. 3 tastes available : neutral, peach and strawberry.*

### Précautions d'emploi / Precautions for use

Appliquer le produit directement sur les organes génitaux externes et/ou sur les autres parties du corps souhaitées avant d'effectuer un massage.

*Squeeze out sufficient amount of the product and apply directly on the external genitals and/or other parts of the body before a massage.*

### Statut

Dispositif médical classe IIa.

*Medical device class IIa.*